

批发供应飞毛腿大同超原电商务电池 超原装电 手机电池 锂电池

产品名称	批发供应飞毛腿大同超原电商务电池 超原装电手机电池 锂电池
公司名称	林宇忠（个体经营）
价格	26.00/块
规格参数	品牌:飞毛腿 型号:各手机型号 类型:锂电池
公司地址	中国 广东 茂名市 广东省茂名市油城六路三巷将军花园16号
联系电话	86 0668 2881163 15016662133

产品详情

品牌	飞毛腿	型号	各手机型号
类型	锂电池	标称电压	3.7 (V)
标准容量	1600 (mAh)	适用机型	各手机型号

飞毛腿大同超原电商务电池特点：

- 1.使用rortune主控芯片，内置多层防护装置。
- 2.选用循环寿命优异的超高容量锂电芯，安全可靠，性能稳定，待机时间超长，不用经常充电。
- 3.原装工艺制造，采用美国dukan超声波超强坚固耐用，采用全电脑化品质检测与监控，表面多次uv耐磨处理，品质卓越。
- 4.原装电路设计，内置多重保护电路，采用进口元器件，防止过充.过放.过流。
- 5.采用smt无铅工艺，符合环保要求。

注意事项：

- 1.勿随意拆卸电池
- 2.请勿将电池存放45度以上高温或置于火中，否则可能会引起爆炸。
- 3.不可使电池受潮或放入水中

4. 勿对电池施加或使之高处坠落

5. 勿将电池与钥匙串，硬币等导体混放，以免短路

6. 请选用原装充电器或者性能可靠的充电器充电。

通话时间和待机时间均为近似值，与网络配置，信号强度，工作温度，语音数据混用和选择的功能有关。

电池正面，新电池触点均设有茶色绝缘保护膜，防止触点氧化，无微不至的保护，细节彰显品质：

抽出式电池包装盒：

福建大同电子科技有限公司为飞毛腿正牌子公司，保证每个电池都出自福建飞毛腿工业园：

大同能源商务每个电池都由中国太平洋保险公司承保，使用更放心：

无与伦比的至尊礼盒包装，尊贵品质，值得拥有！

price at grant, quantity price excellent! datong business scud battery power characteristics over the original: 1. use the main chip, built-in multi-layer protective device. 2. choose life cycle exceptional high-capacity lithium batteries, safe, reliable, stable performance, long standby time, often without charge. 3. original process, with the united states dukan ultrasonic super rugged, all-computerized quality testing and monitoring, multiple uv resistant surface treatment, excellent quality. 4. original circuit design, built-in multi-protection circuits, using imported components, to prevent overcharging. overrelaxation. overcurrent. 5. use of lead-free smt process, comply with environmental requirements. note: 1. do not disassemble the battery 2. do not store batteries above 45 degree heat or placed in a fire, or may cause an explosion. 3. can not put the battery in water or damp 4. do not put on the battery or make it fall from high places 5. do not dispose of batteries with keychain, coins and other conductors mix, so as not to short circuit 6. please use original charger or a reliable charger. talk time and standby times are approximate, and network configuration, signal strength, operating temperature, mix and choice of voice and data functions.